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ABSTRACT 
 
This study aims to determine whether there is a relationship between the intensity of watching 
romantic films of premarital sex behavior at the age of 18-21 years in adolescents who join the 
K-POPERS Medan community. The hypothesis of this study is the relationship between the 
intensity of watching romantic Korean drama films with premarital sexual behavior in 
adolescents. This study used a quantitative approach to the type of correlational research with a 
population of 100 K-POPERS and took a sample with a purposive sampling technique of 50 
people, which was part of K-POPERS that met the criteria. This study used Product Moment 
data analysis techniques. The hypothesis in the results of this study was accepted, with the results 
of the study showed that the intensity of watching Korean romantic drama films was positively 
related to adolescent premarital sex behavior, where the intensity of watching Korean romantic 
drama films were classified as high and premarital adolescent sexual behavior was classified as 
moderate. This was evidenced by r = 0.464, with p = 0.023 where p <0.05, and the contribution 
of the intensity factor of watching romantic Korean drama films on adolescent premarital sexual 
behavior was 21.5%. 
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强 烈 关系电影观看浪漫韩国的戏剧性行为寻找现在的青少年 
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摘要 
  

 这部电影讨论了如何在加入棉兰K-POPERS社区的青少年中观看

18至21岁的婚前浪漫性爱电影。这项研究的假设是观看韩国戏剧戏剧浪漫与

青少年婚前性行为的关系。本研究使用定量相关研究的类型，参与者数量多

达100 KPOPERS，并采用50人的目的抽样技术，这是符合标准的K-

POPERS的大多数。本研究使用Product Moment数据分析技术。本研究结果中

的假设被接受，研究结果提出了关于观看韩国浪漫主义电视剧与青少年性行

为正相关的比较，其中观看少女韩国戏剧电影的高度和婚前性行为的方式被

归类为中等，这可以通过r = 0.464来证明，其中p = 0.023，其中p <0.05，并

且因素对浪漫韩国戏剧电影对青少年婚前性行为的贡献是21.5％。 
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思春期の結婚前の性的行動におけるロマンチックな韓国ドラマを見る強さとの関係   
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要旨    
 

本研究の目的は、メダン市の K-POPERS コミュニティに参加する青年の 18 歳から 21 歳まで

の婚前の性行動のロマンチックなドラマを見る強さとの間に関係があるかどうかを判断する

ことである。仮説は、ロマンチックな韓国ドラマを観る強さと、思春期の結婚前の性的行動

との関係がある。相関研究のタイプや定量的アプローチを使用し、母集団 100 名の K-
POPERS で、50 名の目的にかなったサンプリング手法でサンプルを採取した。これは、基準

を満たす K-POPERS の一部である。調査では、Product Moment というデータ分析手法を使用

する。結果の仮説は受け入れられた。結果は、韓国のロマンチックなドラマを見る強度は思

春期の結婚前の性的行動と正の関連があることを示している。韓国のロマンチックなドラマ

を見る強度は比較的高く、結婚前の思春期の性的行動は中程度である。これは r = 0.464、p 
= 0.023、p <0.05 で証明されており、思春期の結婚前の性的行動に関するロマンチックな韓

国ドラマの視聴率の寄与は 21.5％である。 
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